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ZÁPIS  
ze 7. schůze OV ČJF Praha v období 2015 - 2019  

dne 16. prosince 2015, Strahov 
otevřené zasedání 

 
 
Přítomni:      OV ČJF Praha -  M. Vítek, C. Neumann, E. Pařenicová, M. Hladík,  
   R. Habásková,  
Sekretář oblasti: I. Hůlková 
Hosté:   M. Blažek – IT komise 
Zástupci subjektů: MA 231 – M. Šulc, S. Šulcová, MA 3- V. Kadlecová, MA 8 – S. Hrnčíř, 
   MA 215 – J. Malinovský, MA 220 – Hůlka, MA 198 – Hendrichová, MA 122, 
   MA 124, MA 86, MA 117,  
 
 
1. Zahájení jednání v 19,00 hod., seznámení s programem – program schůze schválen 
jednomyslně.  
Slova se ujal předseda oblasti a přivítal přítomné členy OV ČJF.  
Zápis provede I. Hůlková 
 
2.   Zpráva z jednání Rady ČJF – M. Vítek 
Zápis z jednání Rady ČJF bude umístěn na webu ČJF. 
Předseda informoval o jednání Rady, zejména o úkolech, které z jednání Rady plynou pro oblast: 

• Návrhy na doplnění, vyřazení a změny v seznamech školitelů a komisařů ZZJV 
• Informace o podnětu k šetření člena oblasti Praha pana Ivana Černocha 
• Zadání úkolu pro VV ČJF zabývat se možností začlenění pony jezdců do komisí 

jednotlivých disciplín (všestrannost již začleněna) 
• Informace o vývěrovém řízení na IT systém a novou Centrálu ČJF – předseda předal slovo 

Martinu Blažkovi, který objasnil situaci ohledně výběrového řízení a postupu IT komise při 
výběru firmy pro tuto zakázku. Nová Centrála musí zajišťovat i kompatibilitu s ostatními 
programy, které ČJF používá. (On-line přihlašovací systém, Gallop)… atd.  

 
3.    Zpráva E. Pařenicové – ekonomika oblasti 

• Ekonomka oblasti předložila zprávu o čerpání rozpočtu oblasti do 31. 10. 2015.  
• Byl předložen schválený seznam příspěvků pro účastníky MČR ve skocích, drezuře, voltiži, 

spřežení, všestrannosti a pony. Paravoltiž a paradrezura není pro tento rok řešena, neboť 
nejsou zveřejněny oficiální výsledky na webu ČJF. Ověření výsledků je podmínkou pro 
zařazení do seznamu vyplácených. Oblast na tyto MČR nezasílá oficiální přihlášky, proto 
nelze doložit skutečné starty. Po vyřešení problému s licencemi těchto jezdců se bude celou 
problematikou nevyplacených příspěvků ještě znovu zabývat OV ČJF. 

• Informace o možnosti čerpání finančních příspěvků z centrálního rozpočtu ČJF. Musí se 
jednat o podporované akce OV ČJF a schváleno VV ČJF.  

 
 
4.    Zpráva o dotacích MHMP – M. Hladík 
M. Hladík informoval přítomné o aktuálním stavu dotací MHMP, projekty v rámci programu I.A 
Systémové a rozvojové projekty sportu dětí a mládeže. Na základě požadavku magistrátu bylo 
doplněno vyúčtování dotace za rok 2014, z dotace na rok 2015 byly finanční prostředky převedeny 
všem realizátorům a pro příští ročník 2016 byly subjekty oblasti Praha ČJF vyzvány k účasti 
v projektu. Termín pro podání žádosti je 13.1.2016. 
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5.     C. Neuman – Žebříček pražských jezdců 
Žebříček již zpracoval pan Záhora z podkladů M. Hladíka. Je hotov a po kontrole pony jezdců bude 
vyvěšen na web ČJF. 
 
6.   Ostatní zprávy z oblasti – I. Hůlková 

• Příspěvek ve výši 2.000,- Kč na soustředění v Rakousku s Petrem Hrůzkem pro Tomáše 
Plška – příslib na příspěvek ještě z doby minulého OV (březen 2015) - OV ČJF schválil. 

• Kalendář závodů – odevzdán na sekretariát ČJF, po termínu ještě doplněn žádostí MA 119 
JS Farma Hrádek – závody  14. 5.  skoky ZM, Z, ZL 
    15. 5.  drezura Z3, DJ, DU 
    17. 9. skoky ZM, Z, ZL 
    18. 6. drezura Z3, DJ, DU 
 

• Refreshing pro rozhodčí a stavitele ve všestrannosti absolvoval P. Veselovský a J. Pecháček. 
B. Rejnek byl školitelem.  

• OV ČJF schválil možnost financování předložených projektů v oblasti Praha na soustředění 
až do výše 50% proúčtovaných nákladů.  

• Rozpočet na skokové soustředění s  Owe  Asmussenem předloží OV ČJF k projednání na 
VV ČJF a následném zahrnutí do rozpočtu ČJF. Oblast Praha ČJF zažádá 
o spolufinancování projektu. Předpokládané náklady 55.000,- Kč na dvoudenní soustředění, 
prvním termín bude 14. – 15. 1. 2016. Jezdci se budou finančně podílet na nákladech. Po 
obdržení finančních prostředků z ČJF budou jezdcům sníženy náklady o příspěvek z oblasti 
i centrály ČJF. 

 
 
 
 
 
Ukončení jednání: 23,00 hod 
           
Zapsala: I. Hůlková  


